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BR-03.0012.1.1.10.2022 

 

 

Protokół nr 50/2022 

z posiedzenia Komisji Kształtowania Środowiska Rady Miasta Krakowa, 

 w dniu 22 września 2022 roku 

w trybie stacjonarnym  

 

Posiedzenie Komisji Kształtowania Środowiska Rady Miasta Krakowa zostało zwołane 
przez Przewodniczącego Jana Stanisława Pietrasa w trybie stacjonarnym.  

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz goście wg załączonych list obecności. 

Przewodniczący Komisji o godz. 16.00 otworzył posiedzenie i przywitał obecnych radnych oraz 
gości. 

 

Ad. 2. Uzgodnienie porządku obrad. 
 
Proponowany porządek posiedzenia obejmował: 
1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Uzgodnienie porządku obrad.  
3. Aktualizacja sytuacji w zakresie:  

a) zalewania obszaru ks. Gurgacza/Al. Daszyńskiego,  
b) stanu potoku olszanickiego,  
c) inicjatywy uchwałodawcze komisji.  

4. Sprawy bieżące.  
5. Oświadczenia i komunikaty.  
6. Zamknięcie posiedzenia.  
 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i przyjęli proponowany porządek przez aklamację. 
 

Ad. 3.  
Aktualizacja sytuacji w zakresie:  

a) zalewania obszaru ks. Gurgacza/Al. Daszyńskiego,  
b) stanu potoku olszanickiego,  
c) inicjatywy uchwałodawcze komisji.  

 
W posiedzeniu w tym punkcie, obok radnych uczestniczyli: Ewa Olszowska Dej – Zastępca 
Dyrektora Wydziału Kształtowania Środowiska, Ryszard Magiera – przedstawiciel Klimat-
Energia-Gospodarka Wodna, Marcin Łukaszewicz - przedstawiciel Wodociągów Miasta 
Krakowa S.A. oraz Mariusz Czop – Profesor AGH. 
 
a) zalewanie obszaru ks. Gurgacza/Al. Daszyńskiego 
 
Komisja wysłuchała informacji przedstawionej przez Pana Marcina Łukaszewicza, który 
poinformował o działaniach podjętych przez Wodociągi Miasta Krakowa S.A., poinformował 
również, że 28 sierpnia 2022 r. odbyło się w tej sprawie spotkanie z mieszkańcami, którym m.in. 
udzielono porad co należy zrobić, aby nie dochodziło do zalewania piwnic. 
W dyskusji udział wzięli: Łukasz Maślona, Jan Stanisław Pietras, Ewa Olszowska-Dej, Ryszard 
Magiera, Marcin Łukaszewicz, Mariusz Czop. 
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b) stan potoku olszanickiego,  
 
Komisja wysłuchała informacji przedstawionej przez Panią Ewę Olszowską-Dej, która m.in. 
poinformowała, że zanieczyszczanie potoku spowodowane jest przede wszystkim działaniami 
lotniska. Dotyczy to szczególnie okresu zimowego, kiedy to do potoku dostają się środki 
używane do odmrażania samolotów, płyty lotniska i dróg dojazdowych. Poinformowała 
o działaniach które zobowiązał się podjąć Kraków Airport. Zwróciła uwagę, że w tej sprawie 
powinni wypowiedzieć się również: Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska i Państwowe 
Gospodarstwo Wodne Wody Polskie, do których sprawa była przekazywana. 
W dyskusji udział wzięli: Łukasz Maślona, Jan Stanisław Pietras, Mariusz Czop, Ewa Olszowska-
Dej. 
Ustalono, że Komisja powinna wrócić do tej sprawy i doprosić do udziału w posiedzeniu: 
Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie, Regionalną Dyrekcję Ochrony Środowiska 
i Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska. 
 
c) inicjatywy uchwałodawcze komisji. 
 
Łukasz Maślona zwrócił się z prośbą do przedstawiciela jednostki Klimat-Energia-Gospodarka 
Wodna o informację o co należy poszerzyć specustawę, aby można było w oparciu o nią 
realizować budowę zbiorników retencyjnych, ponieważ zamierza przygotować projekt rezolucji 
w tej sprawie.  
Stanisław Pietras przypomniał, że zostały przygotowane: projekt uchwały w sprawie ustalenia 
kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących stworzenia monitoringu 
krakowskich rzek oraz projekt rezolucji w sprawie rozbudowy systemu monitoringu rzek 
i powszechnego udostępnienia informacji o stanie rzek w Polsce  i zaproponował zwołanie 
posiedzenia Komisji w trybie korespondencyjnym w celu zaopiniowania tych projektów przed 
sesją. 
 

Ad. 4. Sprawy bieżące. 
Nie zgłoszono spraw bieżących. 
 

Ad. 5. Oświadczenia i komunikaty. 
Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów.  

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godz. 17:20 zakończył 
posiedzenie. 

 

Przewodniczący Komisji  

 

 

          Jan Stanisław Pietras 

 
Protokołowała 
Jadwiga Jaskiernia 


